
 

 

’s-Hertogenbosch, 31 maart 2023 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

Onderwerp: Vraagtekens rondom positie voormalig directeur Noord Brabants museum en het 

jaarverslag. 

 

Geacht college, 

 

Vandaag lezen wij in de media over een regeling welke door de raad van toezicht van het museum is 

getroffen met de voormalig directeur de heer De Mooij van het Noord-Brabants museum. 

Wat blijkt is dat de heer de Mooij vorig jaar is teruggetrokken als directeur en vervolgens bij datzelfde 

museum door blijft werken als adviseur. Dat is op zijn minst vreemd want waarom wordt er een nieuwe 

directeur geworven en aangenomen terwijl de voormalige directeur nog voor 3 jaar ineens als adviseur 

in dienst blijft. Dat is op zijn minst raar. 

De kosten welke aan het adviseurschap van de heer De Mooij verbonden zijn zouden worden 

bekostigd uit het zogenaamde “Ambitiefonds” en was 750.000 euro groot. 

Het genoemde fonds waar eind 2016 na het succesvolle Jeroen Bosch jaar nog 3 miljoen euro in zat 

is blijkens het jaarverslag ruim 240 duizend euro gebruikt voor de aankoop van een vroeg werk van 

Vincent van Gogh namelijk de Collse watermolen. Dit schilderij werd voor drie miljoen euro door het 

museum verworven. 

Uit het jaarverslag over 2021 valt op te maken dat het Ambitiefonds met 750.000 euro is afgenomen. 

De reden voor daling van het fonds werd niet in het verslag genoemd. Het driejarig adviseurschap van 

De Mooij is ook niet in het jaarverslag vermeld. 

De raad van toezicht geeft geen antwoord op de vraag wat er nog meer van de 750.000 euro uit het 

fonds is betaald dan de genoemd 240.000 euro. 

Tot slot verstrekt u als gemeente 788.000 aan subsidie aan het Noord Brabants museum en spreken 

wij u dan ook aan. 

Vragen aan het college: 

1. Bent u bekend met het feit dat er een regeling met de voormalige directeur van het Noord 

Brabants museum is getroffen, en staat u daar achter dat betrokkene als adviseur in dienst 

blijft en dit niet werd vermeld in het jaarverslag? Wat is hier aan de hand? Kent u de reden 

waarom hier geen melding van werd gemaakt in het jaarverslag?  

2. Is het wel geloofwaardig om als directeur op te stappen en terug te keren als adviseur? Hoe 

kijkt u hier tegenaan?  

3. Wat vindt u van het feit dat er 750.000 euro uit het fonds zonder toelichting is gehaald? Was u 

dat eerder al bekend? Hoe wordt dit hersteld en welke rol hebt u daarbij? 

4. Uit welk potje wordt nu van het subsidiegeld, overigens opgebracht door onze inwoners de 

heer De Mooij betaalt? 



Joep Gersjes, Fractievoorzitter Den Bosch 

 

 


